
Zápis z porady vedení konané dne 5. 8. 2013 

Přítomni: Šrubařová, Novotná Buršíková, Holub, Kohoutková, Račanský, Regner, Veselý 

Omluveni: Matyska, Bartošek, Ledvinka, Dostál, Křenek 

 

1. Kontrola úkolů z minulé porady 

− Kino Scala – Veselý se spojí s Říhou, z rektorátu se nám zatím nikdo neozval.  

− Příprava postupu pro techniky – dokončuje se (kontrola 19. 8. ) 

− Divizní vedoucí – zkontrolují udržitelnost projektů řešených v rámci divize (týká se 

běžících i ukončených, u nichž se počítá s jakoukoliv udržitelností) 

− Pohotovosti v INETu – úkol zůstává 

− Importování elektronických podpisů – Regner sbírá od techniků praktické zkušenosti, 

po dokončení dokumentace ji rozešle.   

− Automaty + SUPO – z naší strany nejsou žádné závazky na monitoring stavu, zůstává 

v úkolech (bude se řešit s Ing. Neubauerovou z RMU) 

− Podklady pro rektorátní LVT – v pracovní verzi (kontrola 12. 8.) 

 

2. Ostatní 

− Na návrh tajemnice Ing. Veselý schvaluje pověření pro vedoucí oddělení veřejných 

zakázek a investic (Ing. Unzeitigová) schvalovat elektronicky objednávky 

z rámcových smluv na PC a notebooky. 

− Šrubařová informovala, že probíhá stěhování a vyklízení starší dokumentace 

z kanceláří, potřebujeme brigádnici na pobalení starších věcí, hlavně pokud jde o 

veřejné zakázky (vlivem nemoci L. Vojtěchové je práce obtížnější) 

− Šrubařová má domluvenu schůzku s Kovářovou ohledně vyjasnění si situace na 

Komenského (zúčastní se za nás Ledvinka, Šrubařová a Zubek) – je třeba mít záznam 

z jednání se zaznamenáním shody a neshody. 

− Dislokace – s ředitelem je třeba dořešit otázku místa, které se má uvolňovat na Gotexu 

po CESNETu k 1. 1. 2014. 

− Kohoutková informovala o schůzce kolem portálu bydlení.muni.cz – studentská 

komora jej chce zachovat, projevili i vlastní iniciativu. Do října musí být hotová 

základní verze se stávající funkcionalitou na nových technologiích, následně se bude 

funkčně rozšiřovat (na základě zápisu z jednání se studentskou komorou).  

− Kohoutková informovala o jednání s Kopeckou o kontrolním systému v INETu – bude 

třeba hodně změnit v uživatelském rozhraní. Od září by měl fungovat systém 

pravidelných kontrolních dní o vývoji. Kohoutková upozorní zkušební uživatele na 

změny.  

− Veselý informoval, že poptávce na odhad ceny „Mapy budoucnosti“  za daných 

parametrů nevyhovíme, situaci s uvažovaným výběrovým řízením je potřeba sledovat.  

 



Zapsala:       Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Martin Veselý 

zástupce ředitele ÚVT MU 

 

 

 

 


